[bookmark: OLE_LINK16][bookmark: OLE_LINK3]广东外语外贸大学商学院MBA教育中心留学生奖学金申请表
Guangdong University of Foreign Studies MBA SCHOLARSHIP  
APPLICATION  FORM  FOR  INTERNATIONAL  STUDENTS

	护照姓名 
Name in Passport
	国籍 
Nationality
	

照片
photo

	中文姓名 
Name in Chinese
	[bookmark: OLE_LINK9]性别：  □男  □女
Sex    Male  Female
	

	出生日期          年      月      日
Date of Birth      year    Month    Day
	护照号码 
Passport No.
	

	入学时间              年         月    
Admission date        year       Month  
	班级
Class
	

	学号 
Student ID 
	电话
Telephone
	E-mail 

	申请理由Application reasons

本人申请广东外语外贸大学商学院MBA教育中心 2023  ——  2024  学年第  一   学期留学生奖学金，我承诺提供的所有证明材料均真实有效，如有虚假，由本人承担一切责任。

[bookmark: _GoBack]I am applying for the scholarship for international students in the __ first _ (first/second) term of the academic year from ___2023_ to __2024__ provided by MBA Education Center, School of Business, GDUFS. I promise that all the evidentiary materials provided here are real and effective, and I would shoulder all the responsibilities if there were any falsehood. 
                      
          
                                       申请人签名：          
                                     Signature 
                                                         年year      月month      日date

	入学手续及受处分情况 Admission procedure and punishment
 
1. 是否按我校要求购买外国留学生保险？          是        否
Have this student bought the international student insurance as required?  Yes /No
2. 是否出现违反中国法律、校规校纪受处分情况？  是        否
Have this student been punished for violating Chinese laws or rules and regulations of GDUFS? Yes /No

留学生教育学院学生事务主管签字：          
Signature(Institute for International Education) 
                          MBA教育中心学生事务主管签字：           
                                         Signature(MBA Education Center)

年year      月month      日date

	学费缴纳情况 The payment of tuition fees
   

                                       行政事务主管签字：           
Signature(The Director of Administration Affairs)
年year     月month      日date

	学业情况 Academic performance

1. 学籍是否为在校生？       是         否
Is this student an enrolled student?       Yes/No
2. 是否在考勤方面违反MBA教务管理相关规定？是        否
Has this student violated relevant rules of teaching management regarding attendance in MBA Center?   Yes/No
3. 是否在作业方面违反MBA教务管理相关规定？是        否
Has this student violated relevant rules of teaching management regarding assignment in MBA Center?   Yes/No
4. 是否有挂科现象？         是         否
Has this student failed in previous exams?  Yes/No

教学主管签字：           
Signature(The Director of Studies)
年year      月month     日date

	学院意见 Opinion of the School of Business

经审核，并在本单位公示      天，无异议，现批准该同学获得      ——      学年第    学期留学生奖学金       元。
There is no dissent after the materials were reviewed and publicly displayed for__   _ days. Therefore, the school now approves that this student is granted the Scholarship for International Students in the_   _    (first/second) term of the academic year from ___   to___   with the total amount of____  RMB.


主管领导签字：____________（单位盖章)
Signature                  (stamp)
年year      月month     日date

	备注Notes

本表正反面打印，申请人提交此表的同时需提交以下材料：
This form is printed on both sides of one A4 paper. The applicant handing in this form should also provide the materials listed below:
1.护照复印件The copy of passport  
2.《境外人员临时住宿登记表》复印件The copy of the Registration Form of Temporary Residence for Visitors  3. 成绩单 Academic transcript



